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Abstract (en)
[origin: US2015191867A1] During the transverse-folding operation of items of laundry, a number of layers are positioned one above the other so
as to overlap one another. In order to achieve optimum folding quality, the aim is for layers of equal length to overlap, which is only rarely possible
in practice. It is usually the case that the layers are of unequal length, and this gives rise to a difference in overlap. The invention makes provision
for the difference in overlap to be eliminated, or at least to be minimized, in that it is determined whether a difference in overlap is present and the
difference in overlap which may be established is corrected for the transverse-folding operation of the next-following item of laundry, which allows
established differences in overlap to be compensated for automatically at least for the most part.

Abstract (de)
Beim Querfalten von Wäschestücken (10) werden mehrere Lagen übereinandergelegt, so dass sie einander überlappen. Zur Erzielung einer
optimalen Faltqualität ist man bestrebt, gleich lange Lagen zu überlappen. In der Praxis ist das nur selten möglich. In der Regel sind die Lagen
ungleich lang, so dass eine Überlappungsdifferenz entsteht. Die Erfindung sieht es vor, die Überlappungsdifferenz zu beseitigen oder wenigstens
zu minimieren, indem ermittelt wird, ob eine Überlappungsdifferenz vorhanden ist und die gegebenenfalls festgestellte Überlappungsdifferenz
zum Querfalten des nächstfolgenden Wäschestücks (10) korrigiert wird. Dadurch lassen sich festgestellte Überlappungsdifferenzen mindestens
größtenteils automatisch kompensieren.
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